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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-__/2023  

_____.2023. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 13. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 08.02.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 10.00 часова 

 

Седници су присуствовали председница Мирјана Ђурић, заменик председника 

Мијодраг Пејић, чланови Већа: Борко Вујовић Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, 

Верица Маричић,  Игор Мариновић, Милија Кулашевић, председник Скупштине Никола 

Гогић и начелница Управе Биљана Старовла.   

Већник Живан Ршумовић је најавио закашњење  од десетак минута. 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 12. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

Пошто није било примедби на записник председница је исти дао на гласање и   

усвојен је са 8 гласова „ЗА“. 

Председница Већа је предложила дневни ред који су већници добили у позиву за 

седницу и пошто није било  предлога за допуну дневног реда, исти је дат на гласање  и 

усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА 1. КВАРТАЛ ЗА СПОРТСКА УДРУЖЕЊА 

ПО ОСНОВУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА 

2. ДОНОШЕЊЕ ОДЛУКЕ О ИЗВОЂЕЊУ РАДОВА НА УРЕЂЕЊУ ФАСАДЕ И 

РЕКОНСТРУКЦИЈИ ТЕРАСЕ ОМЛАДИНСКОГ КЛУБА У УЛИЦИ 

АЛЕКСАНДРА ВУЧКОВИЋА БРОЈ 5 

3. РАЗМАТРАЊЕ ЗАХТЕВА ГРАЂАНА ГАЈЕВА – ИЗГРАДЊА ПОТПОРНЕ 

ПОЗИДЕ – ДЕРВЕНТА 

4. РАЗНО    

    Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

Известилац по првој тачки дневног реда био је члан већа за област спорта Милија 

Кулашевић који је подсетио  Веће да је Решењем  о  расподели средстава са позиције 45- 

Одлуке о буџету Градске општине Севојно за  2023.  годину за област спорта и рекреације 

планирано 7.100.000,00 динара од чега за годишње програме  3.600.000,00 динара. 

 На 12. седници Већа донето је решење  да се Гимнастичком клубу „Севојно“ и 

Карате клубу „Севојно“ одобре средства у износу од по 400.000,00 динара, а Фудбалском 

клубу „Севојно“ и Спортском удружењу „Севојно“  по 1.400.000,00 динара. Сви клубови 

су поднели захтев за одобрење средстава за први квартал, па је Веће, без дискусије са 8 
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гласова „ЗА“ донело четири закључка о додели средстава за први квартал, и то 

Фудбалском клубу „Севојно“ и Спортском удружењу „Севојно“ по 350.000,00 динара, а 

Гимнастичком клубу „Севојно“ и Карате клубу „Севојно“ по 100.000,00 динара.  

 

  

2. тачка дневног реда 

 

Известилац по другој тачки дневног реда је био заменик председника Мијодраг 

Пејић. Подсетио је чланове већа да је прошле године приликом изградње перголе због 

недостатка средстава остала не реконструисана тераса као и фасада Омладинског клуба у 

улици Александра Вучковића број 5, да су буџетом за 2023. годину обезбеђена средства и 

и да би требало прикупити понуде да се планирани радови заврше.  

  

Председница је отворила дискусију у којој су узели учешће и остали чланови Већа. 

Члан Већа Младенко Марковић је тражио да се тачно прецизирају радови које треба 

урадити, колико се шири плато и до које висине и ширине се ради фасада.  

Заменик председника је одговорио да ће стручно лице урадити предмер и 

предрачун радова, да ће се на основу тога расписати јавна набавка а план је да се прошири 

тераса до стубова перголе, уреде чеоне стране терасе и степениште а фасада у висини 

простора који обухвата Омладински клуб. 

Након дискусије председница је дала на гласање предлог и исти је усвојен са 9 

гласова“ЗА“. 

    

3. тачка дневног реда 

 

Известилац по другој тачки дневног реда је био заменик председника Мијодраг 

Пејић. У материјалу за седницу  већници су добили захтев којим грађани Гајева траже да 

се постави потпорна позида на прелазу преко реке Дервенте из разлога што већи доток 

воде прелије преко пропуста и однесе јаловину и онемогући прелаз грађанима. Захтев је 

потребно упутити Управи за инфраструктуру и развој Града Ужица.  

Председница је дала захтев на гласање  и  Веће са са 9 гласова“ЗА“ донело 

закључак да се допис упути Управи за инфраструктуру и развој. 

 

4. тачка дневног реда 

 

 

 

  Под тачком разно председница Мирјана Ђурић је упознала већнике о разговорима 

који су вођени са градоначелницом и њеним сарадницима око побољшања рада Градске 

општине Севојно, да ће се  разговори наставити и да ће грађани Севојна бити обавештени 

о крајњем исходу. 

 

Члан Већа Миливоје Јеремић је указао на потребу чишћења Цркварског потока због 

опасности од изливања воде. Потребно је упутити захтев Граду Ужицу и Водама Србије за 

решење тог проблема.  

Члан Већа Младенко Марковић  затражио је информацију о поправци уличне расвете, 

председница Мирјана Ђурић је упознала већнике о разговорима на тему уличне расвете 

које је водила са челницима Града и ЈП „Ужице развој“. 
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 Члан већа Живан Ршумовић указао је на проблем раскресивања растиња око путних 

праваца и  да треба на време обавестити грађане а затим евентуално ангажовати 

Коминалну полицију. Члан Већа Миловоје Јеремић је предложио да се тај проблем може 

решити ангажовањем људи и плаћањем преко Еко фонда. 

Члан већа Милија Кулашевић подсетио је да је на прошлој седници Већа договорено 

да се на време оштампају обавештења и излепе на огласну таблу и друга прикладна места 

као и на званичној веб презентацији Градске општине Севојно и да се у свему мора 

примењивати Одлука града Ужица која се односи и на територији градске општине.  

 Заменик председника Мијодраг Пејић је обавестио већнике да је инициран састанак 

са директором ЈП „Ужице развоја“ за решавање захтева грађана Севојна, којих има око 

двадесет – паркинзи, путеви и слично. На састанку ће се изнети захтеви, пошто Градска 

општина Севојно нема средстава, тражићемо да Град изнађе могућност за њихово 

решавање. 

 Чланица Већа Верица Маричић је предложила да треба што пре ући у реализацију 

радова  на уређењу парка у улици Александра Вучковића. 

    Седница је завршена у 11:10 часова. 

 

Записник водила:                                       

 Славица Марић          ПРЕДСЕДНИЦА  ВЕЋА 

                                                                                                            Мирјана Ђурић         

  


